

New Indian Model School

NIMS Parent Involvement Policy

2023-24

1. The school regularly communicates with Parents/guardians, using various methods and media such as School newsletter, School magazine, telephone calls, SMS, letters, portal and Parent-Teacher Meetings.
2. After every examination the school conducts open house to facilitate meeting between parents and teachers in order to discuss the academic progress of the students. In an academic year six Parent-Teacher meetings are held to participate and discuss about their children's progress in learning. It is compulsory for all the parents to attend these open houses
3. Parent concerns are also entertained in person by contacting the Principal, Academic Heads or teachers directly after getting prior appointment

Concerns can also be emailed to complaintscommittee@nimsalain.com.

4. Parents are invited to participate in extra-curricular activities organised by the school such as the Annual Day, Mother's day and Annual Sports Day after obtaining ADEC approval.
5. Parents are encouraged to take on voluntary participation in school and community events like the UAE's National Day celebrations, Kindergarten Graduation ceremony and the Talents Day after obtaining the ADEC approval.
6. Feedback of the parents can also be sent through the web link : <http://forms.nimsuae.com/view.php?id=17905> of www.nimsalain.com
7. The school provides opportunities for parents to meet heads of Teaching Faculties and teachers who are involved in their children's education when they are free, with prior permission from the Principal.
8. There is an parent council formed under the auspices of the Board of Trustees. All council members should attend the meetings regularly to enhance school development.
9. Parent teacher association meeting is held twice a year to discuss the child's behaviour and academic performance.
10. Parents are given permission to visit a classroom, if necessary, in which their child is attending, once in an academic year after getting permission from the Principal.
11. The school makes opportunities available for parents to obtain information about the placement of their child in a learning group, and their right to give their written approval of the proposed arrangements, if necessary.
12. All the necessary policies that have an impact on Parents/Guardians and their children are mentioned in the school diary for reference.

13. The concerned teachers provide periodical information on their children's education, progress, behaviour, etc. by uploading the same in the school portal.

سياسة مشاركة أولياء الأمور

- 1- تتواصل المدرسة بانتظام مع أولياء الأمور / الأوصياء، باستخدام طرق ووسائل إعلام مختلفة مثل النشرة المدرسية، والمجلة المدرسية، والمكالمات الهاتفية، والرسائل القصيرة، والرسائل، والبوابة، واجتماعات الآباء والمعلمين.
 - 2- بعد كل امتحان تقوم المدرسة بإجراء دار مفتوحة لتسهيل الاجتماع بين الآباء والمعلمين من أجل مناقشة التقدم الدراسي للطلاب. وفي العام الدراسي، تعقد ستة اجتماعات للآباء والمعلمين للمشاركة والمناقشة حول تقدم أبنائهم في التعلم. ومن واجب جميع الآباء حضور هذه البيوت المفتوحة.
 - 3- يتم أيضا الاهتمام بالوالد شخصيا عن طريق الاتصال بالمدير أو الرؤساء الأكاديميين أو المعلمين مباشرة بعد الحصول على موعد مسبق.
- ويمكن أيضا أن تكون عبر البريد الإلكتروني committee@nimsalain.com
- 4- يتم دعوة أولياء الأمور للمشاركة في الأنشطة اللاصفية التي تنظمها المدرسة مثل اليوم السنوي وعيد الأم واليوم الرياضي السنوي بعد الحصول على موافقة مجلس أبوظبي للتعليم.
 - 5- ويتم تشجيع أولياء الأمور على المشاركة الطوعية في الفعاليات المدرسية والمجتمعية مثل احتفالات اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة، وحفل تخرج الروضة، ويوم المواهب بعد الحصول على موافقة مجلس أبوظبي للتعليم.
 - 6- ردود الفعل من الآباء يمكن أيضا أن ترسل من خلال الرابط على شبكة الإنترنت:
<http://forms.nimsuae.com/view.php?id=17905> of www.nimsalain.com
 - 7- توفر المدرسة فرصا للوالدين للقاء رؤساء كليات التعليم والمعلمين المشاركين في تعليم أبنائهم عندما يكونون أحرارا، بإذن مسبق من مدير المدرسة.
 - 8- وهناك مجلس للوالدين تم تشكيله برعاية مجلس الأمناء. وينبغي لجميع أعضاء المجلس حضور الاجتماعات بانتظام لتعزيز التنمية المدرسية.
 - 9- يعقد اجتماع جمعية الآباء الأصليين مرتين في السنة لمناقشة سلوك الطفل وأداءه الدراسي.
 - 10- يمنح الوالدان الإذن لزيارة الفصول الدراسية، إذا لزم الأمر، التي يحضر فيها طفلها، مرة واحدة في السنة الأكاديمية بعد الحصول على إذن من مدير المدرسة.
 - 11- وتتيح المدرسة الفرص للآباء للحصول على معلومات عن وضع طفلهم في مجموعة تعلم، وحققهم في الحصول على موافقتهم الخطية على الترتيبات المقترحة، إذا لزم الأمر.
 - 12- يتم ذكر جميع السياسات اللازمة التي لها تأثير على الآباء / الأوصياء وأطفالهم في مذكرات المدرسة لتكون

- مرجعا.

13 ويقدم المعلمون المعنيون معلومات دورية عن تعليم أبنائهم وتقدمهم وسلوكهم، وما إلى ذلك عن طريق
- تحميلها في البوابة المدرسية.